
Merkem, 27 april 2012  

 

Beste mensen van Houthulst, 

Beste N-VA sympathisanten 

 

Stel dat we de gemoedstoestand bij iedereen in de zaal kunnen meten, dan zou 

de gemoedstoestand ‘nieuwsgierigheid’ waarschijnlijk bij velen onder ons 

voorkomen. 

Nieuwsgierigheid naar: ” De N-VA in Houthulst. Wat gaat dat geven?” 

Welnu, wij moeten eerlijk bekennen dat we daar eigenlijk ook geen pasklaar 

antwoord op hebben. Maar de vele gesprekken met mensen uit Houthulst 

tijdens de voorbije maanden en jullie aanwezigheid hier vanavond, doen ons 

eigenlijk wel beseffen: ‘We staan aan het begin van een mooi verhaal’. 

 

Naast nieuwsgierigheid komt er bij mij ook wel een gezonde portie 

zenuwachtigheid bij want ik denk dat het van mijn studententijd geleden is dat 

ik nog gespeecht heb… 

 

Een paar jaar geleden bij de aanleg van onze tuin hier in Merkem ontdekte ik 

plots tot mijn eigen verbazing dat ik groene vingers had. 

Ik kan ervan genieten om te zien hoe een bloem, een plant of een struik na de 

winter tot leven komt. 

Iedere dag doe je een rondje in de tuin en zo zie je iets van dag tot dag sterker 

worden en groeien. 

 

Welnu, met de nieuwe politieke partij in Houthulst is het net zo gegaan. 

N-VA Houthulst was al een tijdje aan het kiemen onder de grond. 



Na het vele vragen van Koen Coupillie ging ik overstag.  

“Ok, ’t is goed, Koen, we gaan N-VA Houthulst opstarten.” 

Eind december was er een eerste samenkomst met Rony Anseeuw. We zijn 

vandaag exact 4 maand verder en ik durf dan ook zeggen als ik jullie hier 

allemaal zie: ‘Ons N-VA boompje steekt al een heel eind boven de grond uit’. 

En zoals bij een beginnend plantje moet je dat koesteren. 

Je ontmoet mensen, die zich ook ten volle willen engageren in de N-VA. Er 

wordt een bestuur gevormd en op die bestuursvergaderingen bruist het van de 

ideeën. 

En gaandeweg vallen er meer en meer twijfels weg en meer en meer kom je ’s 

avonds laat thuis na een vergadering  of een huisbezoek en weet je: “Ja, dit 

gaat hier lukken”. 

En dat enthousiasme werkt dan op zijn beurt zó aanstekelijk dat anderen 

zeggen: “Inderdaad, er mag hier in Houthulst wel eens iets veranderen. Wij 

blijven niet meer aan de kant toekijken maar stappen mee in jullie N-VA 

verhaal.” 

 

Maar wat staat er ons de komende maanden nog te wachten in het politieke 

leven in Houthulst? Regen, wind, storm, wie weet nachtvorst en hagel, maar 

ongetwijfeld ook veel deugddoende zonneschijn. En al deze factoren samen 

zullen van N-VA Houthulst een sterke boom maken met diepe wortels en veel 

vruchten. 

 

‘De kracht van de verandering’ is de nationale slogan waarmee de N-VA straks 

naar de gemeenteraadsverkiezingen trekt op zondag 14 oktober. 

Deze slogan is N-VA Houthulst werkelijk op het jonge lijf geschreven. 

 



Op 14 oktober krijgen de inwoners van Houthulst voor het eerst sinds lang écht 

de kans om te kiezen. En de keuze is vrij eenvoudig: 

Kiezen ze voor nog eens 6 jaar hetzelfde bestuur, waar duidelijk al sleet op zit? 

Het beste bewijs van deze slijtage is toch wel dat de leider van dit 

gemeentebestuur nog vóór het einde van zijn eerste volledige legislatuur als 

burgemeester een nieuwe uitdaging zocht én ook vond buiten onze gemeente. 

De rest van het gemeentebestuur blijft verweesd en zonder ideeën achter en 

onze gemeente dreigt opnieuw in een diepe slaap te sukkelen.  

Of kiest Houthulst daarentegen voor de N-VA en dus voor bruisende, 

vernieuwende ideeën in onze gemeente?   

 

N-VA Houthulst is geen plantje dat heel haar leven laag-bij-de-grond wil leven 

in de schaduw van een andere plant. 

N-VA Houthulst wil zelf een sterke boom worden. Een lokale partij in Houthulst, 

die DENKT, DURFT en DOET. 

 

Tot slot van deze speech wil ik graag nog een aantal mensen bedanken. 

In de eerste plaats mevrouw Danielle Godderis-T’Jonck. Ondanks haar drukke 

bezigheden als Vlaams volksvertegenwoordiger aarzelde ze geen moment toen 

we haar vroegen om het meterschap over onze afdeling op te nemen. 

Danielle, in naam van onze afdeling oprecht bedankt hiervoor. 

 

Voorts wil ik ook nog onze overige bestuursleden van N-VA Houthulst even 

naar voor vragen. Heide, Jean-Luc en Louis, we zijn met ons vieren hieraan 

begonnen. Laten we samen verder doen en de resultaten van onze inzet zullen 

ongetwijfeld volgen. 

 



En tenslotte wil ik jullie allemaal bedanken. Jullie steunbetuigingen en 

aanmoedigingen geeft  N-VA Houthulst de kracht om te groeien. Daarom willen 

we jullie ook vragen: Durf zelf jullie nek uit te steken en word lid van de N-VA! 

De lidkaarten vind je op elke tafel.  

Beter nog, engageer je in het bestuur of kom op onze lijst staan. (Want zoals bij 

alle politieke partijen in Houthulst is er ook op onze lijst nog wel wat plaats).   

Alleen zo zal N-VA Houthulst groeien en bloeien.  

 

De doorsnee speech in mijn studententijd duurde niet half zo lang en werd dan 

ook nog eens met de regelmaat van de klok onderbroken voor een paar ad 

fundums. Dus ik moet eerlijk bekennen dat ik nu wel écht dorst heb gekregen. 

 

Laat ons daarom het glas heffen op onze pasgeborene, op N-VA Houthulst.  

Leve N-VA Houthulst! 

Ik dank u voor uw aandacht.  

 

Filip Vanhevel 

Voorzitter N-VA Houthulst 

                

   


